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Sjednica je održana 08.02.2024. godine s početkom 1810 sati u uredu VZG Ivanec. 

 

Prisutni članovi Zapovjedništva: Ivan Putarek (zapovjednik VZG), Mario Rogina (DVD 

Ivanec), Anđelko Brezovec (DVD Gačice), Mario Vudrag (DVD Radovan) - zamjena, Mario 

Lacković (DVD Margečan), Ljubomir Cikač (DVD Bedenec) 

 

Izostali: Matija Brežni (zamjenik zapovjednika VZGI), Matija Anđel (DVD Salinovec) 

 

Gosti: predsjednik VZG Ivanec – Zdenko Đuras, tajnik VZG Ivanec – Davor Đuras 

 

Zapisničar: Davor Đuras, tajnik VZG Ivanec 

 

Zapovjednik VZG Ivanec Ivan Putarek pozdravlja prisutne članove Zapovjedništva i 

goste na sjednici, konstatira da postoji kvorum te predlaže sljedeći  

 

D N E V N I    R E D 

 

1. Razmatranje zapisnika sa 114. i 115. sjednice Zapovjedništva VZG Ivanec; 

2. Izvješće o radu Vatrogasne zajednice grada Ivanca za 2023. godinu; 

3. Razmatranje ponude za kupnju vozila VZG Ivanec; 

4. Vježbe operativnih snaga civilne zaštite u 2024. godini; 

5. Razno 

 

Zapovjednik napominje da su svi materijali bili stavljeni na portal web stranice VZG 

Ivanec, kao i predloženi dnevni red. 

 

Otvara se rasprava. 

Nema rasprave. 

 

Zaključak: Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

Ad.1) Razmatranje zapisnika sa 114. i 115. sjednice Zapovjedništva VZG Ivanec; 

 

Zapisnici su stavljeni na raspolaganje na portalu.. 

 

Otvara se rasprava. 

Nema rasprave. 

 

Zaključak: Zapisnici sa 114. i 115. sjednice su jednoglasno prihvaćeni. 
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Ad.2) Izvješće o radu Vatrogasne zajednice grada Ivanca za 2023. godinu; 

 

Zapovjednik napominje da je izvješće isto tako dostupno na portalu. Daje do znanja da je 

ove godine prvi puta da je sve podatke uzimao iz VATROnet-a i iz UVI-a. Sada se vidi 

nesrazmjer u podacima koji su se prijašnjih godina slali preko statističkih obrazaca, te 

podataka koji su u navedenim aplikacijama. Moli zapovjednike da vide sa svojim 

operaterima da se podaci u VATROnet-u poslože kako treba biti. Tu nedostaju podaci o 

pregledanim hidrantima, ali po njegovom mišljenju to vatrogasci uopće ne bi trebali 

raditi već poduzeće koje je hidrante i postavilo. Također nedostaju financijski podaci za 

nabavljenu opremu DVD-a Bedenec, te moli zapovjednika DVD-a Bedenec da mu dostavi 

taj podatak. Isto tako je Vudrag skrenuo pažnju da nedostaje jedno natjecanje, pa će se i 

to staviti još u izvješće.  

Ako se za hidrante bude dogovorilo da će se i dalje pregledavati, tada će svako društvo 

otvoriti u UVI-u aktivnost pod ostalo za pregled hidranata. 

 

Otvara se rasprava. 

Nema rasprave. 

 

Zaključak: Izvješće o radu Vatrogasne zajednice grada Ivanca za 2023. godinu je 

jednoglasno prihvaćeno. 

 

Ad.3) Razmatranje ponude za kupnju vozila VZG Ivanec; 

 

Zapovjednik ističe da je to tema koja se spominje nekoliko godina, ali nikad se nije 

ozbiljno pozabavilo s tim. Krajem godine je došao određeni pozitivni signal od 

gradonačelnika da se krene u nabavku vozila Zajednice. Krajem godine je sa 

predsjednikom Zajednice bio kod AC Kos i zatražili su ponudu za vozilo Dacia Duster 

4x4. Pojašnjava detalje ponude. Samo vozilo ima cijenu oko 24.500€, te tu treba još 

nadodati signalizaciju, osiguranje od AO i kasko, te bi sve skupa bilo 27.000€. Već se 

prošle godine razgovaralo da se do sad kupilo i zanovilo puno opreme, te da bi se 

14.000€ moglo preusmjeriti u kupnju vozila. Sredstva koja su namijenjena za kupnju 

kombija odnosno navalnog vozila ne bi se dirala, već bi ostatak dodao Grad, prema 

informacijama gradonačelnika. Postoji još na računu 15 oko 6.000€, te je tajnik 

predložio da bi se od toga moglo uzeti barem 5.000€, pa da bi eventualno mogli 

participirati maksimalno sa 19.000€. 

 

Otvara se rasprava. 

 

Zdenko Đuras napominje da se sa gradonačelnikom razgovaralo da bi se išlo sa 

nabavom možda kroz 2 godine, ali je ipak dogovoreno da bi se to riješilo kroz jednu 

godinu, i to na način kako je zapovjednik već objasnio. Ali to je bilo samo razmišljanje 

kroz razgovore, a ništa još konkretno dogovoreno. 
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Mario Rogina ističe da je takvo vozilo uvijek dobrodošlo, bilo za odlaske na skupštine ili 

na intervencije. A koristiti ga mogu svi članovi predsjedništva i zapovjedništva. Samo bi 

bilo bolje da se može garažirati ili staviti barem pod nadstrešnicu. 

 

Ivan Putarek daje informaciju da je on već razgovarao za svojim zamjenikom, budući da 

ne može prisustvovati ovom sastanku, te da se i on slaže sa tom idejom. Moli ostale 

zapovjednike da se izjasne po tom pitanju, pa se zna da li ići prema gradonačelniku ili ne. 

 

Mario Lacković navodi da se slaže sa ovom nabavom, te da se ide u razgovore sa 

gradonačelnikom. U početku čak ni ne spominjati onih 5.000€, već samo ako baš nikako 

nećemo moći zatvoriti financije uz dodatnu pomoć Grada. 

 

Anđelko Brezovec navodi da se slaže da se ide u kupnju vozila Zajednice. Napominje da 

i mnoge manje Zajednice imaju službeno vozilo za svoje potrebe i takvo vozilo je 

potrebno, tim više ako se i gradonačelnik slaže s tim i ako će izdvojiti dodatna sredstva. 

Osvrće se još i na dogovor DVD-a Gačice i DVD-a Ivanec po pitanju navalnog vozila, pa da 

se i to pitanje pokrene kod gradonačelnika. 

 

Ivan Putarek odgovara na Anđelkov osvrt, te navodi da su to sve bili dogovori između 

DVD-a Gačice i Ivanec i Zajednice, ali Zapovjedništvo nikad nije donijelo odluku o tome.  

Navodi da se ide najprije riješiti auto za Zajednicu, pa će se onda ići i sa pitanjem 

navalnog. 

 

Zdenko Đuras  navodi da još ništa nije dogovoreno sa gradonačelnikom, ali je pozitivno 

reagirao na te komentare. S njim se uvijek komentiralo da se kroz neko razumno 

razdoblje ide na zamjenu navalnih vozila. S njim treba razgovarati i vidjeti koji je to 

razumni rok za njega. Ali najprije treba donijeti stav Zajednice. 

 

Zaključak: Prihvaća se prijedlog da se ide u nabavu vozila za Zajednicu, te se 

prihvaća prijedlog da se ide u razgovore oko navalnih vozila DVD-a Ivanec i DVD-a 

Gačice. 

 

Ad.4) Vježbe operativnih snaga civilne zaštite u 2024. godini; 

 

Zapovjednik daje na znanje da je došao dopis iz ravnateljstva CZ-a područni ured 

Varaždin, da bi trebalo održati vježbe operativnih snaga „Poplava 2024“. Dopis je došao 

na Grad koji ga je proslijedio Zajednici. Navodi da je Gradu odgovorio da ne zna kako bi 

se ta vježba trebala simulirati, a da Zajednica ima u planu odraditi vježbu na OŠ u 

Radovanu, koja je trebala biti prošle godine. Ta vježba je jako važna jer je ta škola vrlo 

specifična po pitanju prilaza i dostupnosti. Ako će se inzistirati na vježbi poplave, onda 

će se napraviti smotra opreme za poplave. 

Kroz par dana će poslati tablicu koju bude trebalo popuniti sa karakteristikama pumpi i 

dodijeliti im kodno ime. 
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Zaključak: Informacije se primaju na znanje. 

 

Ad.5) Razno 

 

Zapovjednik daje informaciju da je došao plan aktivnosti posebnih mjera RH, ali sve je 

po starom. 

Čeka se županijski da pošalje dopis za izvanredne dislokacije. Moli zapovjednike da 

prijavljuju one članove koji u datom trenutku mogu ići. 

 

Mario Lacković napominje da bi se kod takvih dislokacije ipak trebalo dati više 

informacije na koliko dana je planirani odlazak. Ljudi su zaposleni, i sve bude teže dobiti 

slobodno da se ode na više dana, ali ako se ode na dan-dva i nakon toga pošalje zamjena, 

puno bi se lakše sve organiziralo. 

 

Zapovjednik nadalje daje informaciju da se krenulo sa održavanjem skupština, otvorena 

je garaža u Radovanu, izvršena je primopredaja i blagoslov novog kombija u Margečanu. 

 

Mario Lacković postavlja pitanje školovanja za C kategoriju, da li će se to nastaviti sa 

novim grupama? 

 

Ivan Putarek navodi da je to išlo preko županijske zajednice a financirao je HVZ. 

 

Mario Rogina se nadovezuje te izjavljuje da još uvijek nije prvi ciklus završen. 

 

Zdenko Đuras izjavljuje da bi trebalo provjeriti da li je moguće da određeni DVD ili 

Zajednica pošalje članove na školovanje, ali pod uvjetima koje je dobila županijska 

zajednica, odnosno HVZ. 

 

Ivan Putarek navodi da je DVD Ivanec sam uspio ugovoriti iste uvjete kao i županijska 

zajednica, ali trebalo bi provjeriti sa autoškolama. Isto tako je postojao plan i prije nego 

je to krenulo sa županijske razine, da Zajednica sudjeluje u sufinanciranju školovanja. 

Ako se ne bude trebalo dirati sredstva sa računa 15, može se dogovoriti da i sada 

Zajednica sudjeluje sa tim sredstvima u sufinanciranju autoškole, samo će članovi morati 

potpisati određeni sporazum. 

 

Anđelko Brezovec navodi da su i oni morali potpisati kad su išli preko županijske 

zajednice. Također navodi da su tada određene zajednice i DVD-a u istom paketu slali 

svoje članove koje su sami financirale pod istim uvjetima kao i županijska zajednica. 

DVD Gačice je u svoj plan stavilo da će poslati člana na školovanje za C kategoriju, pa 

možda bi trebalo vidjeti na nivou Zajednice koliko ima potencijalnih kandidata i zatražiti 

neku grupnu ponudu, koja bude sigurno jeftinija nego da svatko ide posebno.  
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Budući da su sve teme iscrpljene zapovjednik se zahvaljuje prisutnima te zaključuje rad 

sjednice Zapovjedništva u 1900 sati. 

 

Napomena: Postoji zvučni zapis sa sjednice Zapovjedništva. 

 

 

   ZAPISNIČAR:                                                                                                   OVJEROVITELJ: 

Tajnik VZG Ivanec                                                                                      Zapovjednik VZG Ivanec 

    Davor Đuras                                                                                        Ivan Putarek, struč.spec.ing.sec. 
 

 

_____________________________                                                                                               __________________________________ 


